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De Transportfiets is een uitgave van Fietsersbond, afdeling Capelle a/d IJssel 
en verschijnt minimaal 2 x per jaar. Het wordt aan de Capelse leden 
verzonden als krantje of in de digitale versie. Wilt u zich aan- of afmelden 
voor de digitale Transportfiets stuur dan een e-mail 
naar capelleadijssel@fietsersbond.nl    
 

Contactadres:   Website: capelle.fietsersbond.nl      

Enno van Waardenberg  E-mail:     capelleadijssel@fietsersbond.nl   

Boeroestraat 11                  

2905 SJ Capelle a/d IJssel   

Tel. 010 - 450 31 84   

 
Aan dit nummer werkten mee:  
Jos Jacobs, Marco Rorai, Ad de Jonge en Enno van Waardenberg. 
 
Foto´s zijn van Fietsersbond Capelle a/d IJssel. 
 
De Fietsersbond komt op voor de belangen van fietsers in Nederland en zet 
zich in voor meer en betere mogelijkheden om te fietsen.  

 

Klachtentelefoons: 
Voor het indienen van klachten over slecht wegdek, onderhoud, kapotte  
straatverlichting en dergelijke kunt u bellen met onderstaande nummers 
 
Capelle a/d IJssel:        14010 voor bestrating, kuilen, gaten e.d. 
Zuidplas:        0180-330300 voor alle klachten 
Rotterdam:        14010 voor alle klachten 

Problemen met de openbare verlichting kunt u melden bij Nobralux via  
0411-440401 (24 uur per dag bereikbaar). Geef de straatnaam en 
lichtmastnummer door, (dit staat op iedere lantaarnpaal).  
   
Plaatselijke meldpunten voor fietsers:  
Wil je iets melden over de fietsvoorzieningen in jouw gemeente? Gebruik dan                                            
Verbeter de Buurt, Buiten Beter of ga naar de website van je gemeente en zoek 
op ‘Melding openbare ruimte’. 

 

Schade en fouten bij bewegwijzering van ANWB: 

https://www.bewegwijzeringsdienst.nl/  

 

Drukker: Imago Prints; Fotografie op het voorblad: Fietsersbond Capelle  

mailto:capelleadijssel@fietsersbond.nl
http://capelle.fietsersbond.nl/
mailto:capelleadijssel@fietsersbond.nl
https://www.verbeterdebuurt.nl/
https://www.buitenbeter.nl/
https://www.bewegwijzeringsdienst.nl/
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Voorwoord 
 

Beste mensen, 

 

In deze nieuwe uitgave van ons afdelingsblad doen wij verslag over ons contact 

met de gemeente. Wij pleiten flink voor de fiets. Door onze betrokkenheid bij 

het fietsen zitten wij er bovenop tijdens ons reguliere overleg met de 

ambtenaren van de gemeente. Wij worden door hen gehoord en zij nemen de 

tijd om met ons van gedachten te wisselen over de suggesties ter verbetering 

van de fietspaden en de fietsplannen voor de komende jaren. Onze lange lijst 

met vragen en opmerkingen wordt serieus besproken. Fietsen krijgt de 

aandacht. Kortgeleden ging de wethouder weer fietsend uit op verkenning 

door Capelle, maar deze keer samen met een aantal raadsleden.  

 

En afgelopen zomer zijn weer enkele fietspaden opgeknapt. Maar er zijn ook 

nog steeds een aantal matige fietspaden. Er wordt getegeld en tegels liggen 

weer los. Straten en wegen gaan open en gaan weer dicht, op diverse plekken 

wordt veel gebouwd en gewerkt in Capelle. Het is overal druk en er zijn in alle 

Capelse wijken wel omleidingen.   

 

Wij zijn vanaf heden met vier personen actief in de afdeling. Onze vierde man 

kenden wij al, maar nu stelt hij zichzelf voor en zorgt meteen voor een nieuwe 

rubriek.  

 

Lees daarover en zie ook de andere artikelen in onze nieuwe versie. Leden die 

zich hiervoor eerder hebben aangemeld ontvangen de digitale versie. De 

drukversie brengen wij zelf rond en uiteraard doen wij dat op de fiets. Lees 

plezierig  

 

Het is weer wintertijd dus is het al vroeg donker. Zorg dat je zichtbaar bent.  
 
Enno van Waardenberg 
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Even voorstellen 

Als nieuwe actieve medewerker van de Fietsersbond afdeling Capelle, wil ik mij 
voorstellen. Mijn naam is Ad de Jonge en ik was tot voor mijn pensionering 
fietsenmaker in Capelle Schollevaar. Dus: de dagelijkse verplichting om met 
fietsen bezig te zijn verviel. Maar om toch de link met het fietsleven in stand te 
houden, kan ik nu zelf veel meer fietsen (lees: racefietsen en gravel-biken) en 
actief zijn in de afdeling Capelle voor de Fietsersbond. 

Ik ga dus nu onder andere mee naar besprekingen met de gemeente Capelle 
om het fietsbeleid vorm te geven en om onvolkomenheden op fietspaden en 
andere fiets gerelateerde kwesties aan te kaarten. 

Vanuit mijn vakgebied vind ik het leuk om in deze en volgende Transportfietsen 
mijn technische kennis te delen met de Capelse leden door stukjes te schrijven 
over fietstechniek en hierin duidelijk te maken hoe iedereen, zonder speciaal 
gereedschap of vakmanschap, kleine reparaties en aanpassingen aan de fiets 
kan doen. 

Ook zal ik de taak van het plaatsen van content op de website van de afdeling 
voor mijn rekening gaan nemen ( https://capelle.fietsersbond.nl/  ). 

Voor een eerste kennismaking met de rubriek Fietstechniek verwijs ik u alvast 
naar één van de volgende pagina’s in deze Transportfiets.           

           Ad de Jonge 

             

https://capelle.fietsersbond.nl/
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Nieuw tienjarenplan  
 

In 2020 was het tienjarenplan voor de verkeerscirculatie in Capelle aan den 

IJssel officieel afgelopen. Echter, een nieuw plan liet op zich wachten tot dit 

jaar. In aanloop daar naartoe heeft de gemeente twee thema-avonden voor de 

fiets gehouden. Officieel waren deze bedoeld voor de Commissie verkeer. 

Bewoners waren gelukkig ook welkom. Aangezien er helaas weinig 

ruchtbaarheid aan was gegeven, was de opkomst heel mager. Wij waren 

verheugd dat de Fietsersbond een aparte uitnodiging had gekregen, zodat we 

bij beide avonden aanwezig konden zijn. Wij mochten zelfs aanschuiven bij de 

gemeenteraadsleden die deel uitmaakten van de Commissie en meepraten.  

Zoals we al jaren gewend waren liepen de scheidslijnen weer als volgt: 

• Expliciete maatregelen vóór de fiets werden bepleit door vooral Christen 

Unie en D’66, GroenLinks (voor zover aanwezig) en het CDA; 

• Voor het rustig aan doen met gunstige maatregelen voor de fiets en de 

auto voorrang blijven geven werd gepleit door Leefbaar Capelle en de 

VVD. 

 

Naast die twee avonden hebben we als Fietsersbond twee fietstochten 

gehouden met enkele beleidsmedewerkers en in oktober 2022 met de – toen 

nog nieuwe- wethouder van Verkeer Rik van Woudenberg van D’66.  

De andere fietstocht was in aanwezigheid van twee verkeerskundigen van een 

adviesbureau dat was ingehuurd om het nieuwe 10-jaarsverkeersplan te 

schrijven, inclusief het Fietsplan (voorheen Slim op de Fiets). Beide tochten 

gingen langs de bekende knelpunten, waarover wij regelmatig schrijven in ons 

blad. Maar ook over fundamentelere zaken, zoals het feit dat Capelle duidelijk 

een autostad is. Hetgeen overigens niet werd ontkend door de aanwezigen. En 

de daaruit volgende consequenties, zoals de inrichting van het wegenstelsel 

(zoals die rond de Koperwiek), de voorrangssituatie voor auto’s, de inrichting 

en breedte van de fietspaden, het parkeerbeleid, verlichting van de fietspaden, 

30 km-zones, hindernissen op fietspaden, gevaarlijke situaties rond scholen, 

bromfietsen van het fietspad, de Algeratunnel, doorfietsroutes, etc.  

Nadrukkelijk hebben we aangegeven dat de inhoud van het vorige 10-jarenplan 

‘Slim op de fiets’ vrijwel door ons geschreven had kunnen zijn. Echter, van de 

uitvoering daarvan is vrijwel niets terecht gekomen. Daarom hebben we met 

klem benadrukt dat er garanties ingebouwd dienen te worden voor de  

concrete uitvoering en dat het geen mooi-weer verhaal moest worden.  
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Door de landelijke overheid wordt voor provincies en gemeenten behoorlijk 

wat geld uitgetrokken voor fietsmaatregelen. Zie voor een verslag van de 

officiële informatieavond voor bewoners ons artikel van de Inspraakavond 

Fietsbeleid verderop in dit blad op pagina 21. 

 

 

De bedoeling is dat eind dit jaar de commissies die erover gaan, 

Stadsontwikkeling en -beheer (SOB) en Bestuur, Veiligheid en Middelen (BVM), 

en vervolgens de gemeenteraad het verkeersplan, inclusief de fietsnota in 

behandeling nemen. Ons is toegezegd dat wij daarvoor nog de gelegenheid 

krijgen om het concept te bespreken. 

 

Wij zijn zeer benieuwd naar de gang van zaken en zullen jullie, eventueel via 

een nieuwsbrief, op de hoogte houden.  

 

 

Marco Rorai 

 

 Belangrijk is de inrichting en breedte van de fietspaden 
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Fietstechniek 

Als gepensioneerde fietsenmaker heb ik als actief lid van de Fietsersbond 

afdeling Capelle voorgesteld een nieuwe rubriek in het afdelingsblad te 

beginnen. En zoals de titel van dit artikel al doet vermoeden gaat het -hoe kan 

het ook anders- over fietstechniek. 

Ik wil de lezer graag vertellen hoe je zelf kleine reparaties en aanpassingen aan 

je fiets kan doen, zonder dat het al te ingewikkeld wordt en met gangbaar 

gereedschap te doen is. 

Als verkoper/monteur heb ik dikwijls de vraag gekregen van klanten hoe zij van 

hun zadelpijn af kunnen komen. Vaak was de vraag: “Welk zadel moet ik 

hebben om nu eens geen klachten te krijgen?” de start van het gesprek. 

Omdat een goed zadel best wel aan de prijs is tegenwoordig, en het soms ook 

om een nieuwe fiets, dus ook nieuw zadel gaat, is het raadzaam eerst eens te 

kijken of het zadel wel goed afgesteld staat. 

Er zijn drie zaken die je aan de stand van een zadel kan veranderen. 

1 De hoogte van het zadel 

2 De afstand van het zadel tot het stuur 

3 De hoek ten opzichte van het horizontale vlak 

De hoogte van het zadel bepaalt hoeveel kracht je spieren moeten uitoefenen 

om je onderbeen naar beneden te trappen. Hoe kleiner de hoek is die je knie 

maakt, hoe minder kracht er verloren gaat bij het strekken van je been. Het is 

dus raadzaam het zadel zo hoog te zetten dat je been nog net niet gestrekt is 

als het onderste pedaal in de onderste stand staat. Let hierbij op dat je met de 

bal van je voet de pedalen raakt. 

Op deze manier, kan je als je stil staat nog net met je tenen bij de grond. 

Je houding op de fiets wordt bepaald door de afstand van je zadel tot het 

stuur. 

Onder het zadel zit een soort rails, die kan schuiven in de zadelklem. Als je het 

zadel helemaal naar voren schuift, zit je zoveel mogelijk rechtop. Als gevolg 

hiervan neemt de druk op je polsen en handpalmen af en zit je rechterop op je 

zitbotjes. De voorkant van je zitvlak wordt zo dus ontlast.  
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Schuif je het zadel naar achteren, dan kom je weliswaar in een iets sportievere 

houding, maar de voorkant van je zitvlak krijgt dan wel meer druk te 

verwerken. 

Hoger stellen van het stuur (indien mogelijk) stuurt je weer in een rechtere 

zithouding. 

De hoek die het zadel maakt ten opzichte van het horizontale vlak maakt dat je 

ofwel naar voren, ofwel naar achteren glijdt. Bedenk, dat je gewicht de vering 

in het zadeldek indrukt, waardoor de achterkant dus lager komt te staan. Let 

op: ik bedoel hier niet de vering van de zadelpen, want die is er alleen maar 

voor om het schokken op te vangen. 

Het is dus zaak, bij jezelf na te gaan waar je druk voelt als je last hebt van 

zadelpijn. Als je zaken gaat verstellen, doe dat dan beetje bij beetje, want 

dikwijls zorgt een kleine verandering al voor effect. 

Afhankelijk van het type fiets en zadelpen maak je gebruik van slechts een paar 

stuks gereedschap: 

Om de zadelpen in hoogte te verstellen, gebruik je bij “oude” fietsen dikwijls 

steeksleutel maat 13. Of, bij nieuwere modellen inbussleutel 4, 5 of 6 

Ook de hoek van het zadel kan je met één van bovenstaande vier sleutels 

afstellen 

Succes met sleutelen. 

En als er nog vragen zijn kan je die stellen door een email te sturen naar: 

capelleadijssel@fietsersbond.nl  met als onderwerp: fietstechniek. 

 

Ad de Jonge 

 

 

mailto:capelleadijssel@fietsersbond.nl
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Het continue verhaal van de Algeratunnel 

Enkele weken geleden fietste ik langs de Algeratunnel, het Capelse tunneltje 

onder de Algeraweg vlak bij de Algerabrug. Daar zag ik enkele mensen aan het 

vegen in de tunnel. Bij navraag waarom er geveegd werd kreeg ik te horen dat 

er in de hele tunnel glas lag. Aangezien zij in de nabijheid van de tunnel 

woonden maakten zij er vaak gebruik van, bijvoorbeeld bij het uitlaten van de 

hond of het bezoeken van kennissen aan de andere kant van de Algeraweg. 

 

Zij legden uit dat de tunnel, vooral in het weekend, voor allerlei andere 

doeleinden gebruikt werd door jongeren: feestjes, drinken, vuurwerk afsteken 

etc. En na afloop werden bijna altijd flessen kapot gegooid. Uiteraard hadden 

zij veel overlast hiervan en hebben meldingen gedaan bij de gemeente, zonder 

resultaat overigens. De glasscherven zorgen voor lekke banden, maar ook voor 

verwondingen aan de voeten van honden. Vandaar dat zij als onbezoldigde 

ambtenaren regelmatig met grote bezems aan het vegen waren. In feite komen 

deze gebeurtenissen boven op de bezwaren die wij als Fietsersbond al hebben 

tegen dit tunneltje. Het misbruiken van deze locatie wordt mede veroorzaakt 

door de slechte verlichting. Deze is een tijd geleden vernieuwd en enigszins 

verbeterd, maar nog steeds duik je van beide kanten een donker hol binnen.  
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Het belang van de tunnel voor het langzaam verkeer wordt zwaar onderschat 

door de gemeente. Uit tellingen die ze zelf hebben laten uitvoeren blijkt dat er 

enkele duizenden fietsers per dag gebruik van maken: scholieren, forensen, 

recreanten. Wij noemen het een soort lokale Kleinpolderplein voor fietsers. En 

dan uiteraard de slechte verkeerskundige inrichting van de tunnel en de 

omgeving; dit hebben we uitentreuren op tafel gelegd bij besprekingen met 

ambtenaren en wethouders. Gelet op de toename van het fiets- en ander 

verkeer dat van de tunnel gebruik maakt, is de capaciteit veel te klein. Óf hij 

moet verbreed worden, óf er moet een tunnel naast komen. Én de toeritten 

moeten aangepast worden. Aan beide zijden, maar met name die komende 

van de brug. Bij de laatste bespreking, op 27 september jl. hebben we al 

bovenstaande feiten opnieuw naar voren gebracht, en opnieuw is toegezegd 

dat het aan de orde gesteld zal worden o.m. bij het grote project 

Oeververbindingen, waar de Algerabrug ook onder valt. We zijn benieuwd. 

 

Marco Rorai 

----------------- 

Fietstocht met de raadsleden Capelle aan den IJssel 

 

Op woensdagavond 4 oktober jl. is er op verzoek van diverse raadsleden een 

fietstocht langs een aantal fietsknelpunten in Capelle gehouden. Aanwezig 

waren Lisette Feuth (D'66), Henry Oudshoorn (SGP), Karin Weemhof (PvdA), 

Hilde Groenendijk-de Vries (CU) en Marita Pengel van Capels Bewonersbelang 

Pengel. Voorts wethouder Rik van Woudenberg en nog vijf ambtenaren. De 

raadsleden van Leefbaar Capelle en de VVD, ook CDA, SP en nog een paar 

afsplitsingen waren er niet; en tot mijn verbazing was ook GroenLinks afwezig. 

De fietstocht werd op hun initiatief gehouden, maar er was wel gevraagd of 

iemand van de Fietsersbond mee wilde gaan om onze visie op de knelpunten te 

geven. Elk van de raadsleden had een of meer knelpunten die ze wilden tonen 

en toelichten.  

 

Begonnen werd met de kruising Duikerlaan/Kerklaan. Ook zij waren van 

mening dat de fietspaden van de Duikerlaan doorgetrokken dienden te worden 

en niet als fietssuggestiestroken in een trechter naar de rijweg geleid worden, 

zoals nu het geval is. 
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Dan de fietssuggestiestrook aan de noordzijde van de Meeuwensingel. Het 

aanleggen van een vrijliggend fietspad werd heel wenselijk geacht. Zeker met 

het vooruitzicht dat er over een aantal jaren veel nieuwe huizen – en dus een 

flinke toename van auto’s- zullen komen rondom de Roerdomplaan. 

 

Het volgende was het doodlopend fietspad aan de westzijde van de Slotlaan, 

boven op de dijk. Het aanleggen van een tweerichtingenfietspad vanaf de 

rotonde zou een hele verbetering zijn. De wethouder zei dat daarvoor wel 

plannen zijn, maar pas over 10-15 jaar(!). Binnenkort worden er wel enkele 

voorzieningen bij het kruispunt aangebracht. 

 

                      
 

De Algeratunnel staat bij de raadsleden ook hoog op de knelpuntenlijst. 

Namens de Fietsersbond heb ik een toelichting gegeven over de diverse 

problemen, zoals onvoldoende verlichting, veel te smal voor alle gebruikers: er 

zou een verdubbeling in breedte moeten komen, of een tweede tunnel. Aan 

beide ingangen dienen betere geleidingen te komen etc. (zie ook blz.8,9,10). 
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De rotonde en aansluiting Sibeliusweg/Schönberglaan/Schubertstraat.  

Dit is een moeilijke, gevaarlijke en ingewikkelde kruising. Het moet een 

vloeiende en veilige aansluiting worden. Daar waren alle aanwezigen het 

erover eens. Met de aanleg van de doorfietsroute van Krimpen naar de 

Capelsebrug zal dit knelpunt aangepakt worden. Voor de oversteek van de 

Schönberglaan bij de Blinkerttunnel pleiten de raadsleden voor een fietsbrug. 

Er is geen planning wanneer deze zou kunnen komen. 

 

De T- kruising Slotlaan/Lijstersingel (zie foto) wordt door de raadsleden erg 

gevaarlijk geacht, vooral door het grote aantal scholieren die daar fietsend en 

lopend (naar metro) oversteken. De wens is om alle oversteken fysiek veiliger 

te maken.  

 
 

Op de Schenkelse Dreef is op de brug over de ringvaart een illegale 

fietsoversteek. Vooral de CU pleit voor legalisering hiervan. Werd zeer moeilijk 

geacht. 

 

Tenslotte de Bermweg bij het winkelgedeelte. Iedereen vond het een gevaarlijk 

stuk weg omdat er geen fietspaden zijn en er veel autoverkeer is. De meningen 

over een oplossing waren erg verdeeld, niemand wil de belangen van de 

winkeliers "schaden" door ook maar één parkeerplaats weg te halen. Er kwam 

geen voorstel voor een oplossing. Mijn voorstel om er een winkel-

wandelpromenade van te maken werd niet realistisch geacht. We hopen dat 

een aantal van de voorstellen van de raadsleden opgenomen worden in de 

komende beleidsnota voor de fiets.  

                                                                                                                     

Marco Rorai 
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Fietsfestival                 

 

Op 3 juni 2023 was het wereldfietsdag (World Bicycle Day). Dan wordt over de 
hele wereld wel ergens aandacht gevraagd voor de fiets. Op weg naar je werk, 
je school of gewoon voor je plezier. De Fietsersbond zorgde voor een leuke 
sfeer met de organisatie van het Fietsfestival. Na de geslaagde editie vorig jaar 
in Zwolle was het dit jaar de beurt aan Dordrecht. Het festival lag nu in handen 
in van de gemeente Dordrecht en Fietsersbond Drechtsteden. Daarbij werd de 
fiets weer in het zonnetje gezet en het was dan ook een zeer zonnige dag. 
Voorafgaand aan het festival werd eerst ‘s-morgens de Landelijke Algemene 
Ledenvergadering van de Fietsersbond gehouden, waarbij we aanwezig waren. 
Met een kleine Capelse afvaardiging stapten we op de waterbus vanuit Capelle-
Rivium richting Dordrecht. Het fietsfestival was voor iedereen vrij toegankelijk 
waar diverse aan de fiets gerelateerde activiteiten mogelijk waren zoals 
slowbiking, het rad van fortuin, stunten op funbikes, meedoen aan het Holland 
Sport fietsspel en fietsen op de zeepbellenblaasfiets. Men kon daarnaast ook 
meedoen aan workshops, o.a. over fietsvakanties. Of je kon gewoon op het 
festivalterras zitten en kijken naar de bezoekers of lopen langs de diverse 
kraampjes en luisteren naar een life artiest die daar op het plein songs op 
gitaar liet horen. Het was echt een leuke dag voor iedereen die van fietsen 
houdt. Met de fiets mee terug op de waterbus was een mooie afsluiter.  
 
Enno van Waardenberg 
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Brommers van de fietspaden                                                 

 
Zoals je in de vorige uitgave van dit blad heeft kunnen lezen, hebben we dit 

voorjaar onze inventarisatie van alle brom/fietspaden in Capelle, dat wil zeggen 

de fietspaden waarop ook met bromfietsen mag worden gereden, aangeboden 

aan de wethouder van Verkeer. De conclusie hieruit dat bromfietsers zoveel 

mogelijk geweerd moeten worden van fietspaden, wordt gedeeld door de 

verkeersambtenaren. Ook vanuit de afdeling Verkeer is daarom een voorstel 

gedaan aan Burgemeester en Wethouders om dit op een groot aantal 

fietspaden toe te passen. Op een meeting met de betreffende ambtenaar zijn 

we min of meer tot een gezamenlijk standpunt hierover gekomen. Hierop is 

B&W nog met een aantal vragen gekomen o.a. over de gevolgen voor het 

autoverkeer, want die blijven toch wel de hoogste prioriteit houden voor het 

college. Inderdaad is het gevolg van deze maatregel dat bromfietsen dezelfde 

weg gebruiken als de auto's, zoals trouwens nu al op veel plekken zonder 

problemen plaatsvindt. En het invoeren van 30 km/u zou dat probleem al 

helemaal oplossen. Het wachten is nu op de verdere afhandeling en het 

definitieve besluit, waarna er een Verkeersbesluit met inspraakprocedure zal 

komen. We blijven er maar het beste van hopen. De reden dat wij op zoveel 

mogelijk paden die brommers eraf willen hebben zijn de grote 

snelheidsverschillen tussen die van de zwakkere fietsers (kinderen en ouderen) 

en de bromfiets, die vaak ook nog veel harder rijden dan de toegestane 

snelheid. Bovendien veroorzaken de benzinemotoren luchtverontreiniging en 

geluidsoverlast. Om dezelfde redenen zouden wij ook snorfietsers van de 

fietspaden geweerd willen hebben, zoals in enkele grote steden al wel het 

geval is. Ook snorfietsen die veelal hard rijden liever niet op het fietspad.  

                                                                                                                          

Jos Jacobs 
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Hitland                                     (Enno van Waardenberg en Marco Rorai) 

 

Het recreatiegebied Hitland, gelegen tussen Capelle- en Nieuwerkerk aan den 

IJssel is een gevarieerd gebied met water, bos, moeras en weilanden. De 

fietspaden in het park, worden vrijwel gedeeld door alle gebruikers van diverse 

sportactiviteiten. In Hitland wordt verwacht dat men elkaar de ruimte geeft op 

de fietspaden. Behalve fietsers (inclusief elektrische fietsen en racefietsen), 

maken ook hardlopers, wandelaars met honden (aangelijnd) en skeeleraars 

gebruik van de paden.  

 

Gemotoriseerde voertuigen zijn in dit gebied niet toegestaan met uitzondering 

de voertuigen van het onderhoudsteam van Hitland en/of andere voertuigen 

waarvoor door het recreatieschap een tijdelijke ontheffing is verleend. 

Brommers en scooters mogen in Hitland niet op de fietspaden rijden. Dat mag 

wel op de Klaas Klinkertkade (dat onder het beheer van Hitland ressorteert), 

maar alleen op het deel tussen de Abraham van Rijckevorselweg en het 

bruggetje bij Noorderbreedte aan de gemeentegrens met Capelle.  

 

 
De Klaas Klinkertkade 
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Het is voor alle gebruikers belangrijk dat de paden goed worden onderhouden. 

Er valt op dat punt wel wat te verbeteren vooral de Klaas Klinkerkade en 

Molenweteringpad tot de Ouderkerkselaan liggen er slecht bij. Dat geldt ook 

voor de op- en afritten van de bruggen waar de randen zijn ingezakt. Tijdens 

ons overleg met de beheerder van Hitland hebben wij die gebreken aan de 

orde gesteld. Binnenkort zullen daar kleine asfaltreparaties worden uitgevoerd. 

De hobbels door boomwortels op de fietspaden op de Klaas Klinkertkade en 

Molenweteringpad, evenals de door de onderhoudsbedrijven uitgereden 

bochten en de verzakte aansluitingen bij de betonnen bruggen zullen worden 

aangepakt.  

 

In de geactualiseerde visie van Hitland krijgt de natuur meer aandacht. Voorts 

is er een verbreding van het fietspad Ouderkerkselaan gepland. Jaarlijks maken 

50.000 fietsers per jaar daar gebruik van, voornamelijk scholieren uit de 

Krimpenerwaard, die met de veerpont oversteken om in Capelle naar school te 

gaan.  Verder is een voetpad opgenomen langs het Molenweteringpad en is er 

een voetpad langs de Klaas Klinkertkade gepland tussen het Dalpad en de 

Abraham van Rijckevorselweg. De aanleiding is het ongeval deze zomer met 

een Stint op dit pad, waarbij kinderen met begeleider in het water terecht 

kwamen, gelukkig zonder ernstige gevolgen. 
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Rivium 

 
Zoals u in de plaatselijke pers heeft kunnen lezen, worden de plannen voor de 

inrichting van het nieuwe Rivium steeds concreter. Inmiddels zijn een paar 

kantoorpanden omgevormd tot woningen, en daar zullen nog een paar 

bijkomen. De grootste stap wordt het realiseren van ongeveer 5500 nieuwe 

woningen in woontorens, sommige wel 130 meter hoog. En de bijbehorende 

voorzieningen zoals winkels, horeca, scholen en een dokterspost. Veel 

aandacht is er voor de bereikbaarheid van voetgangers (OV) en fietsers door 

nieuwe fietspaden en stallingen. Nog steeds gaan we ervan uit dat er een knip 

komt in de Rivium Boulevard zodat er een verkeersluwe zone in het centrum 

ontstaat. Ook de Parkshuttle zal een uitgebreidere route krijgen, waarvoor al 

de nodige aanpassingen zijn gedaan op de aansluiting Rivium Boulevard/ 

Rivium Promenade. Aldaar zijn vele klachten van fietsers die onnodig voor rood 

licht staan. We hebben meermaals aangedrongen op aanpassing van de 

verkeerslichten. Ook zijn er alweer plannen om de route voor de Parkshuttle te 

wijzigen, zodat er minder problemen ontstaan. Ook voor een betere inrichting 

van de kruising van het fietspad Riviumpad met Rivium Quadrant hebben we 

uitgebreide voorstellen gedaan, die door de gemeente worden ondersteund en 

met het Parkmanagement zijn besproken. Er wordt nu een kostenraming 

gemaakt, en dan wordt verder beslist. 

                                                                                                                      Jos Jacobs 
 

 

De oversteek van Riviumpad over Rivium Quadrant; slecht uitzicht! 
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Fluiterlaan                                                         
 

De Fluiterlaan is al twee maanden afgesloten wegens wegwerkzaamheden. Dit 

heeft te maken met diverse aansluitingen van leidingen voor het aanliggende 

nieuwe woonproject Harmonie. Hopelijk wordt de Fluiterlaan volledig 

opgeknapt als deze werkzaamheden eindelijk zijn voltooid. Vanaf het begin bij 

de Amandelhof en langs de Wiekslag tot aan de Kerklaan ligt de weg er slecht 

bij. Er zijn oneffenheden in het wegdek en de huidige drempels vormen daar 

vervelende obstakels. Verderop nader je de bocht van de Kerklaan naar de 

Fluiterlaan. Die bocht is ons al lang een doorn in het oog. Daar kon men 

voorheen gewoon rechtdoor fietsen naar de Rivierweg, maar sinds de 

herinrichting is de verkeerssituatie daar als onderdeel van de stadsring een 

aantal jaren geleden gewijzigd in de huidige bocht. Dit is vier jaar geleden 

ontworpen om het doorgaande autoverkeer te laten doorstromen van de 

Kerklaan naar de Fluiterlaan. Hierdoor werd het verkeer (ook fietsers) komend 

van de Fluiterlaan naar de bocht geleid. Nu moet je een stuk naar links en via 

het schuine afritje om dat plantsoen heen fietsen. Ons verzoek om een stuk 

van dat plantsoen te verwijderen werd afgewezen. Nu na vier jaar zien wij het 

bij het opknappen een nieuwe kans. Wij willen nogmaals pleiten voor een 

doorsteekje voor fietsers waar dan maar een stukje plantsoen voor moet 

wijken zodat je daar gewoon rechtdoor kunt fietsen richting Rivierweg. Wij 

willen af van die scherpe bocht. Fietsers houden van een vloeiende lijn. 

 

Enno van Waardenberg 
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Zuidelijke doorfietsroute                                                   

Op 28 oktober hebben we met een provinciale ambtenaar gesproken over de 

nieuwe doorfietsroute vanuit de Krimpenerwaard naar Rotterdam. Deze route 

loopt vanaf Lekkerkerk via Krimpen aan de Lek en Krimpen aan de IJssel naar 

Capelle en dan verder naar Rotterdam. Direct na de Algerabrug heeft de fietser 

de keuze om door 's-Gravenland naar Capelsebrug en dan verder via de  

's-Gravenweg naar Rotterdam te rijden, of via de dijk langs Capelle West en 

Rivium naar het Toepad in Rotterdam. Deze laatste heet de Zuidelijke 

doorfietsroute. Wat het snelste is hangt ervan af waar je in Rotterdam moet 

zijn voor school, werk enzovoorts. Het deel in de Krimpenerwaard wordt 

grotendeels door de Provincie aangestuurd, en is deels al klaar. Het deel vanaf 

de Algerabrug tot aan de Nieuwe Tiendweg geeft goed aan hoe een 

doorfietsroute aantrekkelijk is voor fietsers, uitgezonderd helaas de stoplichten 

bij de Industrieweg. Een tunneltje werd helaas te duur geacht. Het deel in 

Capelle en Rotterdam wordt grotendeels door de gemeentes zelf aangelegd, 

uiteraard met subsidie. Het pad beneden langs de Nijverheidsstraat wordt 

deels fietsstraat, en over het gehele traject vanaf De Ruyterstraat tot 

IJsselmondselaan komt er een voetpad naast. Helaas wordt aan de steile 

helling bij de begraafplaats niets gedaan, omdat de bewoners van de 

Zeeheldenbuurt geen fietsstraat willen. Verder hebben wij onze wensen nog 

eens kenbaar gemaakt: geen tegels, minder steile hellingen, betere afstelling 

stoplichten, oversteek Aert van Nesstraat veiliger. Voor de laatste twee punten 

is de gemeente al bezig met oplossingen. Men denkt volgend jaar te kunnen 

beginnen.  

        < Een deel van de route bij Rivium   

  Jos Jacobs                                                               
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Inspraakavond Fietsbeleid 
 

Na twee thema-avonden Fiets voor commissieraadsleden, waarbij wij als 

plaatselijke Fietsersbond bij aanwezig waren, was er nu op 11 oktober een 

inspraakavond bedoeld om bewoners mee te laten praten over het dit jaar 

vorm te geven nieuwe fietsbeleid. Twee medewerkers van het bureau 

Goudappel-Coffeng hielden een presentatie. De onlangs gehouden enquête via 

het Burgerpanel werden besproken, en diverse onderzoeken waaruit blijkt dat 

de auto voor ruim de helft van de verplaatsingen wordt gebruikt, en de fiets 

voor 21 %. Conclusies over oorzaken werden niet getrokken, maar voor ons 

werd nog eens bevestigd dat Capelle nog altijd als "auto-gemeente" kan 

worden bestempeld. Vervolgens werd in twee groepen gediscussieerd over de 

(fiets-)infrastructuur en stallingsmogelijkheden. De suggesties worden 

meegenomen in het nieuw op te stellen Fietsbeleidsplan. Hierin komt in ieder 

geval de maatregel om bromfietsen van de fietspaden te halen, minder 

tegelpaden, meer onderhoud en stallingen. Door ons als Fietsersbond is de 

meest effectieve manier om het fietsgebruik ten opzichte van de auto te 

bevorderen ingebracht, te weten betaald parkeren, maar gezien de politieke 

verhoudingen heeft dit nul kans om opgenomen te worden. Ook op 12 oktober 

tijdens de Duurzaamheidsmarkt heeft de gemeente suggesties van het publiek 

verzameld ten behoeve van het nieuw plan. Zie hierover ook het artikel op 

onze website.  

 

Jos Jacobs 

 

    

Meer stallingsmogelijkheden.                   Bredere asfaltpaden. 
Zónder wrakken!                                          Zónder obstakels! 
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                    Opknapbeurt fietspaden Schollebos 

Afgelopen zomer heeft de gemeente een aantal fietspaden en voetpaden in het 

Schollebos flink aangepakt. Het ging vooral om het Ooievaarspad, Hazenpad en 

IJsvogelpad. Dat was ook echt nodig. Het asfalt van de paden was zo erg 

verbrokkeld, verzakt of gescheurd dat het nodig moest worden hersteld. De 

fietspaden en voetpaden werden in delen opgebroken. De paden zijn nu weer 

mooi glad geworden en kan er weer prettig worden gefietst en gewandeld.   

Enno van Waardenberg 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Fietswrakken en weesfietsen 
 
Tijdens het laatste overleg met de gemeente is het weer eens ter sprake 

geweest, de fietswrakken die onnodig plek innemen en het straatbeeld 

vervuilen. De gemeente heeft op papier een sluitende procedure, maar deze 

wordt helaas maar weinig toegepast. Zo zijn onlangs 6 stickers aan wrakken 

gehangen bij de Koperwiek zuidzijde, maar na zes weken staan die er nog 

steeds, en de stickers worden alweer door lolbroeken verwijderd. We hebben 

ons voorgenomen om deze wrakken via de gemeentesite Meldingen aan te 

gaan geven. U kunt wrakken ook aan ons doorgeven, dan melden wij die. U 

kunt dat ook zelf doen, vul achtereenvolgens in overlast, wrakken, fiets, 

omschrijving fietswrak, en geef zo goed mogelijk aan waar, eventueel met foto. 

Het voordeel hiervan is dat er terugkoppeling komt, waarmee dan eventueel er 

druk kan worden uitgeoefend.  

                                                                                                                             

Jos Jacobs  
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Na 2 weken verwijderd? Ze staan er nog! 

 
Rijp voor de sloop! Ook anderen zijn het blijkbaar zat. 
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